
Zápis 

z hlasování per rollam členů Rady studijních programů Fakulty 

restaurování  

ze dne 28. 8. 2024 (dále jen Rada) 
 

Projednávané téma: zavedení nového volitelného předmětu do studijních plánů Bc a NMg SP FR UPCE 

 

Charakteristika nově zavedeného studijního předmětu: 

Název předmětu v čj: Praktická stáž v zahraničí 

Název předmětu v aj: Traineeship Abroad, pozn.: terminologicky definováno Janou Tmejovou v souladu s 

potřebami Erasmu+ 

Typ předmětu: volitelný (C) 

Dotčený SP: bakalářský SP, navazující magisterský SP  

Zařazení do ročníku/semestru: 3. ročník/LS (u Bc. SP), 1. ročník/LS (u NMg. SP); pozn.: předmět je sice 

vložen do LS 3. roč. Bc., resp. LS 1. roč. NMg, ale mohou si jej stejně tak zapsat studenti nižších i vyšších 

ročníků 

Minimální časová dotace: 20 pracovních dní/cvičení; pozn.: standardní stáž je 2 – 3 měsíční a je to věc 

individuální, proto bude ve studijních plánech formálně uvedena pouze minimální hranice, tento údaj však 

nijak neruší pravidlo o absolvování min. 30 dní celkem, aby byla stáž započítána z ohledem na podmínky 

zahraničních mobilit.  

Kredity ETCS: 5    

Garant předmětu: Mgr. art. Jan Vojtěchovský, Ph.D. 

 

Důvodová zpráva navrhovatele proděkana dr. Jana Vojtěchovského: 

V nedávné době jsme byli osloveni Oddělením mezinárodních vztahů (OMV) Univerzity Pardubice, zda 

bychom mohli uznávat praktické studentské stáže (tedy ty na dva až tři měsíce, většinou v období 

prázdnin) formou přidělení kreditů. Dosud jsme je uznávali jinou formou – potvrzení účasti je součástí 

Diploma Supplement. Nyní z OMV chtějí, abychom za pracovní stáž dávali kredity, a aby byla stáž 

součástí studia. Dle dokumentu Learning Agreement se jedná o možnost 1. – embedded in curriculum, 

awarded by … credits. Přikládám výňatek z Learning Agreement, kde se mluví o uznávání pracovní stáže. 

Vždy jsme zaškrtávali možnost 2. a za to jsme prý Erasmem kritizováni, protože tlak je, aby stáž byla 

součástí studia a plně uznaná. Zavedením předmětu studenti za absolvování stáže mohou získat daný počet 

kreditů, což optimálně vyřeší problém OMV.  

 

Návrh spolu s důvodovou zprávou vzešlý od proděkana dr. J. Vojtěchovského byl členům zaslán e-mailem 

v pátek 16. 8. 2024. 

 

Členové Rady byli v souladu s čl. 4, odst. 6 Opatření rektora č. 2/2018 e-mailem zaslaným předsedou Rady 

vyzváni dne 22. 8. 2024 k vyjádření „per rollam“ k návrhu zavedení nového volitelného předmětu do 

studijních plánů Bc a NMg SP FR UPCE, a to nejpozději do 28. 8. 2024.   

 

výsledek hlasování 

Členů Rady celkem 9 

per rollam souhlasí: 7; nesouhlasí: 0; zdržel se (nehlasoval): 2  

Výsledek: návrh byl nadpoloviční většinou všech členů Rady PŘIJAT 

 

Zapsal: PhDr. Tomáš Kupka, Ph.D., MBA, předseda Rady 

 
Č.j.: frf/0068/24 


